

1. 擦手纸生产介绍

Introduction of facial tissue paper

首先从造纸厂购买盘纸盘纸。经过机器一次性进行压纹，折叠，分切，经过包装机进行包装，直接加工成成品擦手纸。

First, the bobbin roll should be bought from paper plant. Then, the paper will be embossed, cut, and packed by the production line.

2. 面巾纸机器配置报价单:

标柱: 标配动力采用 **380V**, 三相四线电 (其他电压可以根据客户要求定制, 费用另外计算, 如 **440V**.)

Note: The power will be 380V/50HZ, three phases four lines (other power can be order buy customer, the fees will be added)



总价: ,
Total value:

3. 机器订购:

1. 交易方式: 客户缴纳 30% 定金按照约定功能定做机器, 机器做好验收, 余款发货前付清。
2. 报价有效期: 自报价单发出后 15 天。

面巾纸折叠机 (壹台)	
机器型号 Model	230
排数 Lane & Width	2L/460mm
原材料幅宽 Width of raw paper	幅宽 460mm×≤Φ1100mm 单层 single ply
原纸纸芯内径 Diameter of paper core	76.2mm
折叠方式 Folding style	N 型 (标准配置) N Type (standard)
生产速度 Output	750 张/分 (高速) sheet/min (high speed)
折叠方式 Folding	自动折叠 Automatic folding
切割方式 Slitting	气动点切 Pneumatic Dot slitting
计数方式 Accounting	自动电子错位计 E-automatic accounting Stack by stack
退纸架 Unwind stand	1 层 ply (标配) standard
原纸传送 Raw paper transmission	同步带传送 Timing belt
上纸方式 Raw paper loading	气动上纸 Pneumatic loading
风机系统 Air blower	罗茨风机 Roots blower
主电机 Main power	5.5kw
机器尺寸 (L*W*H) Dimension	4500mm*1500mm*2300mm
机器重量 Weight	3000kg

3. 售后服务：我厂负责上门安装调试，教工人操作技术，客户需承担我厂调试工程师来回机票，签证等出国所需各项涉外费用，客户应提供食宿和每天¹⁰⁰美元每人每天工资。
4. 质保期限：设备主部件保修一年，超过保修期的只收取零配件成本费。特别注意：易损件不在保修范围内，人为恶意损坏也不在保修范围内。
5. 交货方式：工厂交货。设备生产完毕，我厂通知客户来厂验货，生产出合格产品后付清货款发货。
6. 交货期：收到定金后⁴⁵天左右。

Terms & Conditions:

1. Price: EXW price without VAT.
- 2.. Payment: 30% deposit paid when signing the contract, the balance should be paid before shipment.
2. This quotation is valid for 15 days.
3. Service: The seller will send one engineer for installation, start up and training on the operations in the buyer's plant. The buyer will be responsible for the two-way air tickets, salary (100usd per day), transportations, accommodations and meals during their stay. Also, the buyer should provide all the necessary means and personnel to help on the installation and start up of the machinery.
4. Guarantee of the machinery: All of the machines are guaranteed for three months. Any parts failed during the guarantee period will be replaced without charge. The worn-out parts, which should be replaced periodically depending on the natural wear out, such as slitting knives, saw blades, and perforation blades, etc are not covered. Any damage due to the negligence on following up the operation manual is not covered.
5. Try out of the machinery: The seller will try the machines in the plant, and the buyer will be present for the try out and the acceptance of the machines before shipment.
6. Date of delivery; 45days before or after reception of front money.